

السيرة الذاتية

C.V

PERSONAL DATA :

Name: Mohammad Adnan Qatawneh
Date of birth: 3-11-1974 Nationality: Jordanian
Religion: Islam Martial status: Married



EDUCATION QUALIFICATION :

- Phd degree in jurisprudence and it's assest –transactions, Jordan university, 2017.
- Master degree in jurisprudence and it's assest –transactions, Mu'tah university, 2013.
- Bachelor degree jurisprudence and it's assest, Mu'tah university, 2001.
- Secondary stage certificate, Jordan, 1992.

PRACTICAL EXPERINCE :

- A teacher of Islamic Studies, The Ministry of education, for the primary and secondary stages, Jordan, 2005, until now.
- Imam and breacher , The Jordanian ministry of Endowment, Jordan, 2000-2005.
- Administrator in Al-Quds cultural center, 2003-2005.

SKILLS :

- A course in Intel , computer, The Ministry of Education.
- Mastering English language writing and reading.
- A course in promoting education , The Ministry of Education.
- An advanced course in computer , Al-Isra' cultural center.
- A course in communication skills, The Jordanian ministry of Endowment, Jordan.
- An advanced course in reciting "the Holy Quran"

PUBLICATION AND ACHIEVEMENT :

- Publishing a book entitled by " THE AUTHOR'S LITERARY RIGHTS IN ISLAMIC JURISPRUDENCE "
- Publishing a book entitled by " THE CONSEQUENCES OF FINANCIAL CONTRACT AND THEIR IMPACT ON TRADE EXCHANGE AND AUTHENTICATION CONTRACTS "
- An arbitrated entitled by" The moral right of the author and what it is adapted and acontrols to protect the Islamic jurisprudence"
- An arbitrated entitled by" financial contracts subordinates its Concept and its Adaptive jurisprudence"
- A badge for the distinguished teacher for the result of secondary stages certificate.

ADDRESS :

The Hashemite Kingdom of Jordan
KARAK – SOUTH MAZAR

🌐 e-mail: HOTHAlFAH2003@YAHOO.COM

☎ HOME PHONE :(0096232371032)

📞 MOBILE: (00962799108172)

PO.BOX: (34) ZIP: (61610)

السيرة الذاتية

المعلومات الشخصية :



الاسم : محمد عدنان عبد الرحمن القطاونه
الجنسية : الأردنية
الحالة الاجتماعية : متزوج

تاريخ الميلاد : 3-11-1974 م
الديانة : الإسلام .

المؤهلات العلمية :

- دكتوراه الفقه وأصوله- معاملات, الجامعة الأردنية, 2017م. بتقدير جيد جداً .
- ماجستير الفقه وأصوله- معاملات, جامعة مؤتة, 2013, تقدير جيد جداً .
- بكالوريوس الفقه وأصوله, جامعة مؤتة, 2001م, تقدير جيد جداً.
- الثانوية العامة . الأردن, 1992م, تقدير جيد.

الخبرة العملية :

- مدرس الثقافة والتربية الإسلامية, وزارة التربية والتعليم, المرحلتين الأساسية والثانوية, 2005م-الآن.
- إمام وواعظ, وزارة الأوقاف والشؤون الإسلامية. 2000م - 2005م .
- إداري في مركز القدس الثقافي, 2003م - 2005م .

المهارات :

- دورة إنتل الحاسوب, وزارة التربية والتعليم.
- إتقان اللغة الإنجليزية, كتابة و محادثة.
- دورة تطوير التعليم, وزارة التربية والتعليم.
- دورة متقدمة في الحاسوب, مركز الإسراء الثقافي .
- دورة مهارات الاتصال, وزارة الأوقاف والشؤون والمقدسات الإسلامية, الأردن.
- دورة متقدمة في أحكام القرآن الكريم .

الإنجازات :

- نشر كتاب بعنوان: " توابع العقد المالية و أثرها على عقود المعاوضات والتوثيقات ", الناشر: مؤسسة الرسالة.
- نشر كتاب بعنوان: " الحقوق الأدبية للمؤلف في الفقه الإسلامي", الناشر: مؤسسة الرسالة.
- بحث محكم بعنوان: " توابع العقد المالية مفهومها و تكييفها الفقهي", مجلة الجامعة الإسلامية للدراسات الإسلامية.
- بحث محكم بعنوان: " الحق الأدبي للمؤلف ماهيته, تكييفه الفقهي, و ضوابط حمايته", مجلة مؤتة للبحوث و الدراسات.
- درع المعلم المتميز لنتائج الثانوية العامة 2010م.

العنوان :

المملكة الأردنية الهاشمية
الكرك – المزار الجنوبي

☎ e-mail: HOTHAFH2003@YAHOO.COM

☎ هاتف المنزل : (0096232371032) ☎ خلوي (00962799108172)

ص.ب(34) الرمز البريدي (61610)